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Írásbeli választ igénylő kérdés

dr. Katona Bélának,
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Dr. Hiller István Oktatási és Kulturális Miniszter Úrhoz :

„Hogyan alakultak az óvodai férőhelyek az elmúlt időszakban? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az óvoda a gyermek hároméves korától a tankötelezettség kezdetéig nevel ő intézmény. Az
óvodai nevelés a gyermek neveléséhez és egészséges fejlődéséhez szükséges .

Az elmúlt id őszakban több olyan pályázati kiírás jelent meg, mely az óvodai fejlesztéseke t
célozza meg. A pályázatok lényegében az esélyegyenlőség elvét szem el ő tt tartva csökkenteni
kívánják a nevelés minőségében meglév ő területi különbségeket, meg kívánják teremteni az
egészséges környezet és a hatékony neveléshez szükséges infrastrukturális feltételeket,
biztosítani kívánják a min őségi neveléshez való hozzáférést . Emellett A megújult tartalmi és
módszertani programokhoz illeszked ő integrált, funkcionális intézmények kialakításához
kíván hozzájárulni, a méltányos nevelési környezet alapkövetelményeinek figyelemb e
vételével .

Azonban egy elsődleges szempontot figyelembe kell venni, még pedig, hogy a nevelés i
környezet átalakítását úgy kell végrehajtani, hogy elősegítse a pedagógiai és módszertani
reformok megvalósítását, és a hátrányos, illetve halmozottan hátrányos helyzet ű gyermekek ,
és a sajátos nevelési igény ű gyermekek integrációját is biztosítsa .

Kérdezem Tisztelt Miniszter Úr !

• Hogyan alakult az óvodai férőhelyek száma az elmúlt 10 évben?
• Milyen fejlődési tendenciák figyelhetők meg az óvodai nevelés színvonalában ?

Török Zsolt
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